

Up for ease, down for style - The Bath Drain that does it all.

Our heavy-duty brass Trip Lever Bath Drains deliver the perfect balance of durability and ease of operation, making them ideal for hospitality and commercial projects.

Available in Chrome, Brushed Nickel, Matte Black, and Polished Nickel finishes, these drains offer effortless operation and minimal upkeep. Choose from complete or rough-in and trim options for long-lasting performance and a classic look in any space.

and done.



Visit our website
to see the
assortment

+osb™ and
done.

osb.ca (Canada)
osbplumbing.com (USA)

TRIP-PB0825



Un levier, un style – Le drain de bain qui vous simplifie la vie.

Nos drains de bain à levier en laiton robuste offrent l'équilibre parfait entre durabilité et facilité d'utilisation, ce qui en fait un choix idéal pour les projets hôteliers et commerciaux.

Disponibles en finitions Chrome, Nickel brossé, Noir mat et Nickel poli, ces drains sont faciles à utiliser et nécessitent peu d'entretien. Choisissez parmi des options complètes ou d'installation et de finition pour une performance durable et un look classique dans n'importe quel espace.

et c'est réglé.



Visitez notre site web
pour découvrir notre
assortiment

+osb™

osb.ca

